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dnia 30.6.2025r. 

Rada Miasta Włocławek 

Komisja Porządku Prawnego i Publicznego 

Protokół 6/2025 
6 Komisja Porządku Prawnego i Publicznego w dniu 2025-06-12 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek ul. Zielony Rynek 11/13, sala nr 5. 

Obrady rozpoczęto 2025-06-12 o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 11:37 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Igor Griszczuk 

2. Arkadiusz Piasecki 

3. Rafał Sobolewski nieobecny 

4. Daniel Tobjasz 

5. Katarzyna Zarębska 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego i Publicznego otworzył szóste 

posiedzenie IX kadencji komisji Rady Miasta Włocławek witając członków komisji oraz z

aproszonych gości  

i pracowników Urzędu Miasta. Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczący 

komisji Radny Arkadiusz Piasecki stwierdził quorum, na stan 5 radnych na Sali zgodnie 

z listą obecności jest 4 radnych, a zatem obrady komisji w dniu 12 czerwca 

br. są prawomocne. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o dzisiejszych 

obradach Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym 

Przewodniczący zwrócił się do radnych  

z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do porządku obrad. Nie zgłoszono zmian do 

porządku obrad. 
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2. Sprawozdanie z realizacji Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku 

Pracy na lata 2021-2027, za rok 2024. 

Sprawozdanie z w/w programu przedstawiła Pani Anna Jackowska Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy we Włocławku odnosząc się do zagadnień poruszonych w 

przesłanym materiale i wyszczególnionych w spisie treści zagadnień. Omawiając 

poszczególne tematy zawarte w sprawozdaniu Pani Dyrektor dokonywała porównań z 

rokiem ubiegłym analizując zmiany na rynku pracy do panujących tendencji w roku 

sprawozdawczym i bieżącym. Poinformowała bardzo szczegółowo jaka sytuacja na 

rynku pracy jest w naszym mieście i w powiecie z czego to wynika i jaki ma wpływ na 

stan bezrobocia. Pani dyrektor również odniosła się do zaistniałej sytuacji zakładu 

„Naturana” we Włocławku , oraz projektów realizowanych przez PUP skierowanych do 

mieszkańców.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie z realizacji Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego 

Rynku Pracy na lata 2021-2027, za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Igor Griszczuk, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

3. Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej o stanie bezpieczeństwa 

Miasta Włocławek w zakresie ochrony przeciwpożarowego za 2024 r.  

Pan st. bryg. Grzegorz Jankowski Komendant Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej we 

Włocławku przedstawił stan bezpieczeństwa przeciw pożarowego na terenie Miasta 
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Włocławek i Powiatu Włocławskiego za rok ubiegły obejmujący analizę zagrożeń dla 

bezpieczeństwa osób wykorzystujących obszary wodne  

w roku 2024 w raz z realizacją z realizacją :Programu zapobiegania przestępczości oraz 

ochrony obywateli  

i porządku publicznego dla miasta Włocławek i powiatu włocławskiego na lata 2024-

2028 oraz zapoznał  

z kierunkami działania PSP na rok 2025.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Komendanta Miejskiego Państwowej Straży Pożarnej we Włocławku o stanie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Miasta Włocławek i Powiatu 

Włocławskiego w 2024r.r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Igor Griszczuk, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

4. Informacja Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa w mieściei 

powiecie włocławskim i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji we Włocławku w roku 2024r. 

Raport roczny za 2024 rok o stanie bezpieczeństwa w mieście i powiecie włocławskim i 

wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji we Włocławku został obszernie przedstawiony 

przez Policję omawiając poszczególne zagadnienia zawarte w materiale wraz z 

podaniem przykładów na jakie natknęli się policjanci w czasie pełnienia służby.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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 W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Komendanta Miejskiego Policji we Włocławku o stanie bezpieczeństwa w 

mieście i powiecie włocławskim i wynikach pracy Komendy Miejskiej Policji we 

Włocławku w roku 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Igor Griszczuk, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

5. Informacja Komendanta Straży Miejskiej z działalności Straży Miejskiej z zakresu 

bezpieczeństwa i porządku na terenie Włocławka w 2024 roku wraz z realizacją "Programu 

zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego dla 

Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024-2027". Kierunki działania Straży 

Miejskiej na 2025 rok. 

 Pan Andrzej Krajewski Komendant Straży Miejskiej we Włocławku zreferował 

przedłożony materiał obejmujący analizę zagrożeń dla bezpieczeństwa osób 

wykorzystujących obszary wodne w roku ubiegłym wraz z realizacją „Programu 

zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 

publicznego dla Miasta Włocławek i Powiatu Włocławskiego na lata 2024-2028 oraz 

kierunki działania Straży Miejskiej na 2025 rok”. Podczas przedstawiania powyższej 

informacji z zakresu bezpieczeństwa i porządku w naszym mieście za rok 2024 były 

wskazywane porównania rok do roku kluczowych kategorii działań przedstawionych na 

str. 1 informacji, które ukazują jakiego rodzaju działania podejmuje jednostka w okresie 

sprawozdawczym.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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 W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Komendanta Straży Miejskiej o działalności Straży Miejskiej na terenie 

Włocławka w roku 2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Igor Griszczuk, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

6. Raport o stanie Miasta Włocławek. Podsumowanie działalności Prezydenta Miasta Włocławek 

za rok 2024. 

Wprowadzenia do powyższego raportu dokonała wprowadzenia Pani Daria Figurska 

Dyrektor Wydziału Rozwoju Miasta, która poinformowała, że przedłożony materiał został 

sporządzony zgodnie z art. 28aa Ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym. Zgodnie z przywołana ustawą Prezydent Miasta jest zobligowany w danym 

roku kalendarzowym do dnia 31 maja przedstawić Radzie Miasta raport o stanie miasta. 

Dokument ten zawiera podsumowanie działalności Prezydenta w roku 2024, w 

szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady miasta i budżetu 

obywatelskiego. Przedmiotowy raport został przygotowany celem spełnienia obowiązku 

ustawowego i zawiera wszystkie elementy spełniające wymogi ustawowe. Przedłoży 

raport został opracowany na podstawie 4 obranych kierunkach skierowanych na rozwoju 

miasta, a poszczególne rozdziały zawarte w raporcie odnoszą się do dokumentów 

wykonawczych strategii, czyli do 10 programów operacyjnych realizowanych w naszym 

mieście.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 W związku z brakiem pytań Przewodniczący komisji przeszedł do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Raport o stanie Miasta Włocławek za rok 2024. Podsumowanie działalności Prezydenta 

Miasta Włocławek za rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Igor Griszczuk, Arkadiusz Piasecki, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarębska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Rafał Sobolewski 

7. Wolne wnioski i zapytania. 

Nie zgłoszono wniosków ani zapytań. 

8. Zakończenie obrad Komisji. 

 Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego i 

Publicznego Pan Arkadiusz Piasecki zakończył obrady w dniu 12 czerwca br.  

Obradom Przewodniczył Arkadiusz Piasecki  

Przewodniczący Komisji Porządku Prawnego I Publicznego  

Przygotowała: Joanna Bednarska 

Starszy inspektor Biura Rady Miasta  


